
Svar fra Nittedal AP 

 

Arealforvaltning og lokalmiljø 

1. Bevaring av natur er viet mye plass i programmet vårt. Vi skal for eksempel utvikle Nittedal 
ved å bygge i utvalgte byggesoner, ikke spredt. Det sparer verdifull natur. 

Vi vil ha en naturvennlig forvaltning av skogsområdene. 

Vi har tiltak for å håndtere søppel og invaderende fremmed planter  
 

2. I Nittedal har vi en egen klima og energiplan. Den skal nå snart revideres. Her vil det være 
naturlig at behovet for en naturmangfoldplan kommer inn.  
Vi ønsker å styrke kommunens ressurser innenfor klima, miljø og bærekraft samt øke 
budsjettet på miljøsiden i tiden fremover. 
 

3. Vi sier tydelig nei til utvidelse av dagens RV 4 trase 
 

4. Bjønholtlia er vedtatt for en tid tilbake, vi ønsker boligbygging på Mo gård 
 

5. Vi sier ja til utvikling av Varingskollen. Utbygging av boliger må ses på i forhold til behovet 
for total vekst i Hakadal 
 

6.Det har vi stilt oss kritisk til 
 

7. Ja 
 

8. Vi vil innføre et klimabudsjett og regnskap med konkrete mål om utslippskutt. Vi har 
allerede forslag inne i programmet vårt for å redusere trafikken gjennom Nittedal 
 

9. Vi ønsker å restaurere myr, lage en verneplan for Nitelva, sikre minste vannføring i 
Ørfiskebekken. En naturvennlig forvaltning av skogsområdene med mere bruk av 
gjennomhogst istedenfor flatehogst. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Vi vil sikre et aktivt jordvern i bygda, med unntak av arealene vi skal bruke for å utvikle 
sentrum 
 

11.Vi har sagt ja til utbygging på Mo gård 
 



Skog/marka 
 

12. Ja 
 

13. Det er viktig at kommunen bidrar til en naturvennlig forvaltning av skogsområdene. Vi vil 
styrke arbeidet for gjennomhogst i de skogene somkommunen eier og ha god dialog med de 
private skogeierne for å få en mest mulig naturvennlig forvaltning av skogene. 
 

14. En god ide som vi ikke vil motsette oss. 
 

15. Det har vi ikke tatt stilling til, vi har allerede en plan for kulturminner og kulturmiljøer som 
ivaretar mye av dette. Den planen har vi støttet. 
 

16. Se svar på spm 15 

 

Oslofjorden 
 

17.Vi har flere tiltak for ren Nitelv. Blant annet ny kloakk løsning og tiltak mot avrenning fra 
landbruket. 


